

الرقم : 236 / 106 / 2024

التاريخ : 10 / 3 / 2024

الموافق : 29 / شعبان / 1445

تعميم Circular

رقم (20) No

Honorable Members of the ASE

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Referring to the letter of SHEBA METAL CASTING company dated 4/3/2024 regarding the change in the company's name from "SHEBA METAL CASTING" to "SHEBA RENEWABLE ENERGY".

أشير إلى كتاب شركة سبأ لسكب المعادن المؤرخ في 2024/3/4 بخصوص تغيير اسم الشركة من "سبأ لسكب المعادن" إلى "سبأ للطاقة المتجددة".

Kindly note that both of the company's full name and short name (Arabic & English) will be changed in the ASE's records , to be as below. Noting that the ASE will also change the sector of the company from the "Engineering and Construction" to "Utilities and Energy" due to change on its objectives in the articles of association and memorandum of association, as of Tuesday 12/3/2024.

أرجو إعلامكم بأن الاسم الكامل والمختصر باللغتين العربية والإنجليزية للشركة المذكورة أعلاه سيصبح في سجلات بورصة عمان على النحو المبين أدناه، كما سيتم تغيير التصنيف القطاعي للشركة من قطاع "الصناعات الهندسية والانشائية" إلى قطاع "الطاقة والمنافع" في ضوء تغير غاياتها في عقد التأسيس والنظام الأساسي، وذلك اعتباراً من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2024/3/12.

سبأ للطاقة المتجددة	الاسم الكامل باللغة العربية
سبأ	الاسم المختصر باللغة العربية
SHEBA RENEWABLE ENERGY	English Full Name
SHEBA	English Short Name



Noting that the Company's Code (141223) will remain the same without any change.

علماً بأن الرمز الرقمي (141223) سيبقى كما هو دون تعديل.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،

مازن نجيب الوظائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department

نسخة: - هيئة الأوراق المالية
- مركز ايداع الأوراق المالية
- دائرة العمليات